
 

 

 

 

Den 12. juni 2020 

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 869 (MOF alm. del) stillet 15. maj 2020 efter ønske fra 

Signe Munk (SF). 

Spørgsmål nr. 869 
”Vil ministeren redegøre for regler og praksis for tanganlæg, hvad angår tilladte perioder uden drift, og 

i hvilket omfang anlæg ude af drift udover den eventuelt tilladte periode er blevet krævet fjernet, samt 

hvor mange der reelt er fjernet?” 

Svar 
Jeg henviser til svar på MOF alm. del spørgsmål 867 og 868 for så vidt angår regler og praksis for 

tanganlæg.   

Endvidere oplyser Kystdirektoratet, at der til dags dato ikke er fundet anledning til at kræve anlæg 

fjernet. 
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